
               Gostynin, 20 września 2016r. 
       
 
       Pan/i 
 

       ……………………………………….. 
 
 
 Zapraszam na XXIV Sesję Rady Gminy Gostynin, która odbędzie się w dniu  

28 września 2016r. o godz. 8.30 w sali posiedzeń Urzędu Gminy Gostynin. 

 

Porządek obrad; 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad, 

 - wnioski do porządku obrad. 

2. Interpelacje i zapytania radnych. 

3. Sprawozdanie Wójta z działalności za okres międzysesyjny i z realizacji uchwał Rady Gminy 

Gostynin. 

4. Przyjęcie informacji o przebiegu wykonania budżetu Gminy Gostynin za I półrocze 2016 

roku, informacji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej, w tym informacji o 

przebiegu realizacji przedsięwzięć za I półrocze 2016 roku oraz informacji z przebiegu 

wykonania planu finansowego samorządowych instytucji kultury za I półrocze 2016r. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie: przekazania w dzierżawę na okres 3 lat niezabudowanej 

nieruchomości stanowiącej działki nr 26, 27, 35 i 36 o łącznej pow. 0,78 ha we wsi Klusek 

gm. Gostynin. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie: wyrażenia zgody na obciążenie służebnością przesyłu 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Gostynin. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie: wyrażenia zgody na obciążenie służebnością przesyłu 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Gostynin. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie: sprzedaży w drodze bezprzetargowej działek nr: 57/1 o pow. 

0,03 ha i 57/3 o pow. 0,02 ha położonych na terenie wsi Gorzewo gm. Gostynin. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie: wykupu gruntów położonych na terenie wsi Kazimierzów gm. 

Gostynin z przeznaczeniem na drogę wewnętrzną. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie: przekazania w dzierżawę na okres 3 lat gruntów rolnych 

stanowiących działkę nr 25/1 o pow. 0,9097 ha we wsi Skrzany gm. Gostynin. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie: wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Gostynin do 

realizacji Projektu pn. „Budowa instalacji OZE na terenie powiatu gostynińskiego” w ramach 

Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Mazowieckiego (dalej „RPO WM”) 

2014-2020. 

12. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Budżetową Gminy Gostynin na 2016 rok. 

13. Informacja Przewodniczących komisji o realizacji wniosków komisji. 

14.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 



15.  Przyjęcie protokołu, z poprzedniej sesji. 

16.  Sprawy różne i wolne wnioski. 

17.  Zakończenie obrad Sesji.  

 
 

       Przewodniczący Rady Gminy   

               Tomasz Bronisław Lewandowski 

         
 

Na podstawie art.25 ust.1 pkt 3 ustawy z 8 marca1990r. o samorządzie gminnym (tekst jedn. Dz. U. z 2016r., poz. 446) pracodawca 
obowiązany jest zwolnić radnego od pracy zawodowej w celu umożliwienia mu brania udziału w pracach organów gminy. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Protokół 

z obrad XXIV Sesji Rady Gminy Gostynin, 

z dnia 28 września 2016r. 

 

 

 

 

 

Stan Rady Gminy  - 15 radnych 

Obecnych  - 15 radnych  

Lista obecności radnych w załączeniu. 

Zaproszeni i goście w/g listy obecności. 

 

 

W sesji udział wzięli: 

1. Wójt Gminy – Edmund Zieliński 

2. Z-ca Wójta Gminy – Andrzej Szyszka 

3. Sekretarz Gminy – Marzena Bulińska 

4. Skarbnik Gminy – Partycja Rosa 

5. Prawnik - Konrad Wypych 

6. Kierownik RRiG - Bożena Durma 

7. Kierownik RG – Eliza Starczewska 

8. Prezes ZK – Paweł Czarnecki 

9. Asp. szt. – Piotr Lemański 

 

 

Do punktu 1-go. 

Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.  

Otwarcia sesji o godz. 8.30 dokonał Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Bronisław 

Lewandowski. Powitał Radnych, Wójta Gminy, Z-cę Wójta, Sekretarza Gminy, Skarbnika Gminy, 

Prezesa ZK, Kierowników Referatów Urzędu Gminy, przedstawicieli poszczególnych referatów, 

Prawnika, Sołtysów oraz media i wszystkich obecnych.  

 

Wójt: Szanowni Państwo w związku z wczorajszym posiedzeniem komisji, chciałbym zdjąć z 

porządku obrad punkt 5 pn. „Podjęcie uchwały w sprawie: przekazania w dzierżawę na okres 3 lat 

niezabudowanej nieruchomości stanowiącej działki nr 26, 27, 35 i 36 o łącznej pow. 0,78 ha we wsi 

Klusek gm. Gostynin”  

oraz punkt 8 pn. „Podjęcie uchwały w sprawie: sprzedaży w drodze bezprzetargowej działek nr: 

57/1 o pow. 0,03 ha i 57/3 o pow. 0,02 ha położonych na terenie wsi Gorzewo gm. Gostynin”.  

 

Radni zmianę do porządku obrad przyjęli 15 głosami za. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Bronisław Lewandowski: ja poproszę teraz Pana Wójta, 

żebyśmy pewnie troszeczkę zmienili porządek dzisiejszego posiedzenia o wizytę tutaj Pana 

Aspiranta, jeżeli Państwo wyrazicie na to zgodę. 

Wójt: tak, jest to prośba Pana Komendanta Powiatowego Policji na temat bezpieczeństwa 

generalnie na terenie naszej gminy. Poprawy i zasad bezpieczeństwa. 

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Bronisław Lewandowski: Szanowni Państwo myślę, że nie 

będziemy tutaj się sprzeciwiali, aby Pan aspirant nam przedstawił powody swojej obecności, potrwa 

to pewnie niedługo. 

Radni porządek obrad po zmianach przyjęli 15 głosami za. 

Na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność i rozpoczął obrady. 



 

Asp. szt. Piotr Lemański: ja jestem tutaj na tym spotkaniu w imieniu Pana Komendanta. Chciałem 

przekazać, że od 20 września tutaj na terenie naszego garnizonu mazowieckiego, weszła w życie 

krajowa mapa zagrożeń bezpieczeństwa i czemu ona służy? Krajowa mapa bezpieczeństwa,  jest to 

taki system internetowy, utworzony poprzez który można zgłosić dane zagrożenie, w danym rejonie 

w miejscu zamieszkania, poprzez wykorzystanie sieci internet. Tutaj Państwo jako przedstawiciele, 

naszej społeczności gminnej, mają największą wiedzę na temat ewentualnych zagrożeń w danym 

miejscu, w swojej miejscowości. W tym katalogu tych zgłoszeń, są takie zgłoszenia m.in. jak  

spożywanie alkoholu w miejscu niedozwolonym, zaśmiecanie, wypalanie traw, gromadzenie się 

młodzieży właśnie w takich miejscach. Jest tam kilkanaście takich do wybrania w słowniku 

wykroczeń, bądź przestępstw. Korzystanie z tej mapy jest bardzo proste, z wyjątkiem tego, że trzeba 

mieć po prostu internet, wchodząc na stronę Komendy Powiatowej Gostyninie, czy Komendy 

Wojewódzkiej w Radomiu, ja tutaj mam takie ulotki, które przekażę na koniec, one właśnie mówią, 

jak się tym posługiwać, poprzez te strony internetowe, poprzez mapę geoportal, można sobie wejść 

na teren naszego miasta czy gminy i zbliżając odpowiednio dany rejon, klikając na ten rejon w 

danym miejscu, gdzie jest zagrożenie, można nanieść takie zagrożenie wybierając datę i wtedy na 

tej mapie takie zagrożenie z danej kategorii się pojawi. I my tutaj jako służby odbierając takie 

zgłoszenie  my tutaj jako służby obierając takie zgłoszenie my je odpowiednio weryfikujemy, przez 

odpowiedni okres traktujemy to zadanie jako priorytetowe i dana okolica, czy miejsce, czy dana 

okolica jest w tym czasie częściej kontrolowana przez dane służby. Jeżeli jest to wykroczenie, czy 

przestępstwo, kategoria z ruchu drogowego traktujemy to jako, to że tym zajmuje się ruch drogowy, 

jeżeli są to jakieś wykroczenia, czy przestępstwa typu porządkowego, to wykonuje czynności m.in. 

dzielnicowy, czy policjanci patrolowo-interwencyjni. Ta mapa, tak, jak powiedziałem, funkcjonuje 

już od 20 września do dnia dzisiejszego jest 5 takich zgłoszeń, na terenie gminy jest jedno takie 

zgłoszenie, jest to spożywanie alkoholu, w miejscu niedozwolonym, tak jak wcześniej 

powiedziałem, jest to weryfikowane i kontrolowane. Jeżeli takie zgłoszenia się potwierdzają, jest to 

później ujmowane w dalszej dokumentacji służby i kontrolowane takie miejsce. I tak, jak 

wspomniałem tutaj na wstępie, byśmy bardzo chcieli, żeby Państwo, przy kontaktach ze 

społeczeństwem, z mieszkańcami, przekazywali takie informacje, że każdy może nanieść taka 

informację na mapie. My tutaj przygotowaliśmy, już są, kilka takich spotkań z sołtysami w 

remizach w danej miejscowości zaplanowane, przygotowaliśmy takie ulotki do wywieszenia w 

gablocie na terenie danych sołectw. Dzielnicowi będą docierać również do sołtysów i przekazywać 

te informacje, jeżeli ktoś będzie miał problemy, możecie Państwo przekazać, że jeżeli ktoś z 

mieszkańców będzie miał problemy z obsługa tej mapy w internecie, dzielnicowy jest od tego, żeby 

odpowiednio ukierunkować i pokazać, jak to si robi. Mamy przygotowaną prezentację, też do 

pokazania mieszkańcom i ja bym też prosił o takie coś, jeżeli byłoby organizowane w danej 

miejscowości spotkania z mieszkańcami, to prosiłbym o kontakt nawet do nas z taką informacją, bo 

jest możliwość zabrania sprzętu odpowiedniego i nawet pokazania to w rzeczywistości, jak to się 

odbywa. Ta mapa zagrożeń zanim została wprowadzona tutaj do naszego garnizonu, była 

pilotażowana w innych województwach, to zdało egzamin, ludzie są z tego zadowoleni, są takie 

informacje z tych garnizonów właśnie innych. I tak, jak powiedziałem, ma to służyć głównie w celu 

poprawy bezpieczeństwa mieszkańców i naniesienia zagrożeń w danej okolicy. Tak jak 

wspomniałem, na razie, na terenie gminy, jest jedno miejsce naniesione, ale jeżeli są takie 

zagrożenia, to bardzo prosimy, żeby przekazywać mieszkańcom, że można takie coś zrobić, poprzez 

geomapę zagrożeń bezpieczeństwa. 

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Bronisław Lewandowski: dziękuję bardzo za informację, 

może ktoś z Państwa Radnych miałby pytania, to bardzo proszę. 

Radny Stanisław Wasiński: żeby było to troszeczkę wcześniej, to były teraz zebrania sołeckie 

odnośnie funduszu i można było to przedstawić. 

Asp. szt. Piotr Lemański: wie Pan, to dopiero od 20 września funkcjonuje na terenie Gostynina, ale 

to nie ma problemów tutaj, dzielnicowi będą rozwozili te ulotki. Zostawię też taką formę ulotki do 

gabloty, żebyście ewentualnie Państwo tam sobie zobaczyli, można generalnie nanieść jakąś tam 



korektę na ta ulotkę, żeby po prostu była możliwość wpięcia to w tablicę, żeby każdy mógł sobie 

przeczytać. Generalnie, jak się wejdzie w ten system w tą mapę,  tam jest instrukcja obsługi, także 

na pewno sobie każdy poradzi z naniesieniem tego ewentualnego zagrożenia. 

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Bronisław Lewandowski: dziękuję bardzo, na pewno 

będziemy się starali przekazać to społeczeństwu, naszym mieszkańcom. 

 

Do punktu 2-go.  

Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Radna Mariola Dan-Liberadzka złożyła 2 interpelacje: 

1. Panie Wójcie chciałabym zgłosić tutaj prośbę Pana Sołtysa ze Stefanowa, to jest ten sam 

problem co na Bolesławowie na funduszu sołeckim po prostu nie ma żadnego piasku i po prostu te 

kamienie wylatują, dlatego miałabym prośbę, bo to, co było zrobione w Bolesławowie, to jest taki 

miałki piasek, który się nie nadaje i przy jakiś deszczach błoto się robi. Prosiłabym o coś lepszego, 

żeby to miało jakiś sens w ogóle, bo ten piasek, który jest na Bolesławowie, jest strasznie miałki i 

teraz praktycznie to się rozjeżdża i nie jest to ciekawie, tak? I Pan Sołtys ze Stefanowa prosił, żeby 

na funduszu sołeckim, który jest zrobiony na Stefanowie spróbować po prostu czymś to przysypać, 

ale takim materiałem, który to zwiąże troszeczkę ten kamień, żeby nie wylatywał, bo stwarza 

zagrożenie. 

2. Panie Wójcie, ja chciałam się zapytać, bo już kiedyś to zgłaszałam, odnośnie znaku w 

Emilianowie, kierunkowy, żeby wskazać ludziom drogę na wprost w stronę Sendenia, bo dużo 

osób, po prostu tak jak prowadzi droga asfaltowa tym kawałkiem w prawo, jadą do końca 

Emilianowie tam dalej wiadomo, nie ma przejazdu, zawracają, jeżdżą, kurzą ludziom 

niepotrzebnie. To już w tamtym roku zgłaszałam i nie wiem, jaka tam jest sytuacja z tym znakiem? 

Bo teraz na zebraniu sołeckim, właśnie mieszkańcy przypomnieli i prosili o wstawienie jakiegoś 

znaku kierunkowego, żeby wskazywał drogę prosto na Sendeń. To jest przy figurce w Emilianowie. 

 

Radna Elżbieta Tyszkiewicz złożyła 2 interpelacje: 

1. Ja już wczoraj o tym mówiłam na komisji, na temat Podgórza i tego zakrętu, także jeszcze raz 

proszę o zbadanie tej sprawy. Jeżeli by doszło do czegokolwiek, do jakiegoś nieszczęścia, to, żeby 

później nie było, że nikt o niczym nie wiedział. Jest to zakręt bardzo niebezpieczny tym bardziej, ze 

prawie dwa tygodnie temu doszło do wypadku z mieszkanką i z autobusem, który przewozi dzieci 

do szkoły. Także myślę, ze trzeba się temu przyjrzeć. 

2. Ja jeszcze chciałam spytać Pana Wójta, czy coś Panu Wójtowi jest wiadomo odnośnie budowy 

tych wysepek na trasie tej wojewódzkiej, co się jedzie do Duninowa, przez Bierzewice, ponieważ 

wczoraj już dwóch mieszkańców, zgłaszało problem do Pani Sołtys, że.., bo przy wojewódzkiej to 

wiem, że na pewno to nie jest gminne, ale jak jest ten wjazd na Bierzewice, przy krzyżu, tam jest 

wykopany, tak jakby rów, u Państwa Mroczkowskich też, ale najprawdopodobniej przy tym 

pierwszym budynku ten rów ma być zawalony. Ja zupełnie nie wiem, bo ta sytuacja wczoraj 

zaistniała, także, czy Pan Wójt w ogóle wie, że Rejon, tak, jakby wkraczał w nasze tereny, bo to już 

jest droga gminna i ten rów jest przy drodze gminnej. Nie wiem, czy ten rów należy do posesji, czy 

ten rów jest zrobiony przez gminę, trudno mi jest stwierdzić, bo ta sytuacja wynikła wczoraj i 

ludzie narzekają, że jak te rowy będą zawalone, nie ma żadnego odwodnienia tego terenu, a tamten 

teren jest bardzo niski i kilka lat temu wiadomo jaka była tam sytuacja i te rowy powstały jak 

gdyby tylko po to, żeby ta woda w tych rowach się tam zatrzymywała, a nie zalewała ludziom 

posesji. Także nie wiem, czy Panu Wójtowi, coś jest na ten temat wiadomo? Dzisiaj będzie 

zebranie, więc, jeżeli Pan Wójt będzie uczestniczył, ewentualnie Pan Z-ca Wójta na pewno będą 

takie pytania, bo to jest sprawa świeża, z wczorajszego dnia. 

 

Radny Stanisław Wasiński złożył 1 interpelację: 

1. Ja mam ten sam problem, co tutaj koleżanka, odnośnie funduszu sołeckiego, na moim terenie jest 

taka sama sytuacja, no nie wiem, bardzo dobry ten tłuczeń jest, tylko po prostu trzeba coś z nim 



zrobić, bo naprawdę to się rozjeżdża. 

 

Radny Piotr Piotrowski złożył 2 interpelacje: 

1. Chciałbym zgłosić wycinkę zakrzaczeń przy drodze gminnej w m. Huta Nowa - Zuzinów i w 

Górkach Drugich na łączniku od Dąbrówki do Białotarska. 

2. Jeżeli chodzi o znaki drogowe, to ja tez prosiłem już chyba dwa razy, nie wiem, czy już jest jakaś 

decyzja w tej sprawie? Tabliczki takie z miejscowościami, konkretnie o Zuzinów mi chodzi, o 

zamontowanie, bo nie mogą tam ludzie dojechać, prawdopodobnie są już zamówione, ale nie wiem, 

czy są, czy będą. To przypominam. 

 

Radny Mirosław Nowacki złożył 1 interpelacje: 

1. Panie Wójcie chciałem się zapytać, czy byłoby ułożenie tych płytek na parkingu przy szkole w 

Lucieniu, żeby nie zginęły te płytki za jakiś czas. 

 

Radny Marek Balcerzak złożył 1 interpelacje: 

1. Panie Wójcie rozmawialiśmy już o tym na komisji, ale ja ponawiam prośbę, że przy nowo 

wybudowanej drodze w Zaborowie Starym, tamten odcinek nie jest długi, żeby wykonać rowek, po 

prostu została ścięta burta, pobocze nie jest szerokie i jak się tylko pobocze kończy od razu jest 

pionowa ściana, która powoduje, że już się obsypuje, jest sucho i ten piasek, po tej jednej, lewej 

stronie, nie na długim odcinku. Spowoduje to, że woda, jeżeli te deszcze kiedyś przyjdą miejmy 

nadzieje, nie będzie płynęła poboczem i jezdnią tylko rowkiem i nie rozmyje tego pobocza, bo tak 

to, to wszystko spłynie i będzie problem. 

 

Radny Jerzy Węglewski złożył 3 interpelacje: 

1. Moja interpelacja dotyczy drogi powiatowej Sokołów – Sierakówek, chodzi mi o odcinek leśny, 

na odcinku od pałacu w Osinach do krzyża w Jastrzębi, a konkretnie chodzi mi o obcięcie pasów 

drogowych z gałęzi i krzaków i przywrócenie szerokości tej drogi, tam przy odcinku asfaltowym od 

pałacu do Sierakówka bardzo ładnie zostały te krzaki powycinane, a ten leśny odcinek zawsze jest 

zostawiany i dwa samochody nie mogą się minąć, wie Pan o co chodzi, od pałacu w Osinach do 

krzyża w Jastrzębi, tam dalej do Sokołowa jest już chyba lepiej. Ten odcinek leśny wymaga pilnej 

naprawy, wycięcia tych krzaków i przywrócenia szerokości tej drogi.  

2. Kruszenie gruzu w Jastrzębi, czy będzie to wykonane i kiedy? Bo miało być jesienią wykonane.  

3. Drugie zapytanie odnośnie pozyskania tej działki na plac zabaw w Sokołowie, czy jakieś 

konkretne informacje wiemy, czy w tym roku będzie akt notarialny, czy w przyszłym. Mieszkańcy 

pytali na zebraniu sołeckim, wie Pan, że te pieniądze z tego funduszu tego rocznego zostały 

przesunięte na inne zadanie. Także tutaj jest pewna niewiedza, nie wiemy co robić. Proszę o 

informację na ten temat. 

 

Radna Ewa Michalska złożyła 1 interpelacje: 

1. Panie Wójcie ja chciałam zapytać o termin uprzątnięcia tej działki w miejscowości Solec, tam 

gdzie znajduje się mleczarnia. Ja już zgłaszałam to kilka razy, ale chciałabym od Pana termin 

konkretny, dla bezpieczeństwa mieszkańców, żeby ten budynek jednak został rozebrany i 

uprzątnięta działka. 

 

Radna Marena Staniszewska złożyła 4 interpelacje: 

1. Panie Wójcie, tak jak wczoraj wspominałam, na komisji informowałam o tych znakach 

drogowych Antoninów – Białe. Po prostu żeby albo je usunąć, coś z nimi zrobić.  

2. Wzdłuż drogi powiatowej teraz nowo założonej, to jest w Białem, zjeżdżając na naszą drogę 

gminną, zbyt wysokie jest podłoże, jakby można było podsypać, zjeżdżając z powiatowej, na drogę 

gminna w kierunku Antoninowa, od Białego od sklepu, taka pętla jest, tak łuk, tutaj też był jeszcze 

prosiła.  

3. I tak jak tutaj Radni tez informowali, ten fundusz sołecki też został położony, no i rzeczywiście 



są te kamyki, które pod wpływem jazdy samochodów osobowych, wybijają się, podbijają, być 

może jakieś nałożenie nawierzchni na to, czy posypanie jakiejś pospółki. 

4. Proszę o sprzątnięcie terenu też wzdłuż Antoninowa. Tam nie wiem, jakaś grupa osób pewnie, 

tam był jakiś wór rozerwany, czy coś, bo styropian jest okropnie porozrzucany, zjeżdżając z 

Antoninowa na drogę wojewódzką  w kierunku Soczewki wzdłuż tego lasu. Jest porozrzucanych 

bardzo dużo śmieci tam, także bardzo bym prosiła też o sprzątnięcie. 

 

Do punktu 3-go. 

Sprawozdanie Wójta z działalności za okres międzysesyjny i z realizacji uchwał Rady Gminy 

Gostynin przedstawił Wójt Gminy Edmund Zieliński. 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.  

(Radny Szymon Szczypawka opuścił salę posiedzenia). 

 

Do punktu 4-go. 

Przyjęcie informacji o przebiegu wykonania budżetu Gminy Gostynin za I półrocze 2016 roku, 

informacji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej, w tym informacji o przebiegu 

realizacji przedsięwzięć za I półrocze 2016 roku oraz informacji z przebiegu wykonania planu 

finansowego samorządowych instytucji kultury za I półrocze 2016r. 

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Bronisław Lewandowski odczytał uchwałę Nr Pł.267.2016 

Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia 16 września 2016 roku, 

wyrażającą opinię o przedłożonej przez Wójta Gminy Gostynin informacji o przebiegu wykonania 

budżetu za I półrocze 2016 roku. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

Komisja wspólna sprawozdanie zaopiniowała pozytywnie. 

Radni sprawozdanie z wykonania budżetu za I półrocze 2016r. przyjęli 13 głosami za. 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

(Radna Elżbieta Tyszkiewicz wyszła z sali posiedzenia). 

 

Do punktu 5-go. 

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Bronisław Lewandowski odczytał projekt uchwały w 

sprawie: wyrażenia zgody na obciążenie służebnością przesyłu nieruchomości stanowiącej własność 

Gminy Gostynin. 

Komisja wspólna pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Radni do projektu uchwały uwag nie 

wnieśli. 

Uchwała nr 131/XXIV/2016 została przyjęta 13 głosami za i stanowi załącznik do protokołu.  

 

Do punktu 6-go. 

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Bronisław Lewandowski odczytał projekt uchwały w 

sprawie: wyrażenia zgody na obciążenie służebnością przesyłu nieruchomości stanowiącej własność 

Gminy Gostynin. 

Wójt: ja tylko tytułem informacji, dla sołtysów, mieszkańców, o czym tutaj rozmawiamy, jeżeli 

chodzi o służebność przesyłu dla Energii Operator, to chodzi o stację transformatorową, która ma 

obsługiwać w przyszłości nasz budynek siedziby Urzędu Gminy. I wcześniejsza uchwała, która była 

procedowana dotyczy Zalewu Piechota i służebności przesyłu, jeżeli chodzi o zasilanie Zalewu w 

wodę.  

Komisja wspólna pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Uchwała nr 132/XXIV/2016 została przyjęta 13 głosami za i stanowi załącznik do protokołu.  

 

Do punktu 7-go. 

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Bronisław Lewandowski odczytał projekt uchwały w 

sprawie: wykupu gruntów położonych na terenie wsi Kazimierzów gm. Gostynin z przeznaczeniem 

na drogę wewnętrzną. 

Wójt: chodzi o uporządkowanie sprawy drogi, która od szeregu lat funkcjonuje, przebiegała po 



gruntach prywatnych, dojazd do tych wszystkich działek, które tam są w tym zasięgu, oczywiście 

jest jakąś drogą gminną, z tym, że ta droga gminna jest w bardzo fatalnym stanie, nie wiadomo jak 

przebieg wyznaczyć, tam trzeba byłoby bardzo dużo środków wyłożyć, na stworzenie przejezdności 

tej drogi, więc prostsze jest uporządkowanie tej drogi, która została przez lata wyjeżdżona, poprzez 

pozyskanie tych działek, które zostały wydzielone z działek prywatnych. 

Komisja wspólna pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Uchwała nr 133/XXIV/2016 została przyjęta 12 głosami za i 1 wstrzymującym się i stanowi 

załącznik do protokołu.  

 

Do punktu 8-go. 

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Bronisław Lewandowski odczytał projekt uchwały w 

sprawie: przekazania w dzierżawę na okres 3 lat gruntów rolnych stanowiących działkę nr 25/1 o 

pow. 0,9097 ha we wsi Skrzany gm. Gostynin. 

Komisja wspólna pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Uchwała nr 134/XXIV/2016 została przyjęta 13 głosami za i stanowi załącznik do protokołu.  

 

Do punktu 9-go. 

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Bronisław Lewandowski odczytał projekt uchwały w 

sprawie: wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Gostynin do realizacji Projektu pn. „Budowa 

instalacji OZE na terenie powiatu gostynińskiego” w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego 

Województwa Mazowieckiego (dalej „RPO WM”) 2014-2020. 

Z-ca Wójta Andrzej Szyszka: Pan Wójt powiedział, ten temat na komisji był omawiany, ja powiem 

tylko tak krótko. W miesiącu czerwcu myśmy zorganizowali 3 spotkania informacyjne na temat 

możliwości pozyskania dotacji w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 

Mazowieckiego lata 2014-2020 na budowę i montaż instalacji OZE, czyli ogniwa fotowoltaiczne, 

instalacja solarna, piece na biomasę i pompy ciepła. Na tych spotkaniach, a ich były trzy w 

miejscowości Legarda, Białotarsk i Sierakówek, poinformowaliśmy mieszkańców, że taka 

możliwość istnieje, w przypadku uzyskania dofinasowania, istnieje możliwość uzyskania dotacji w 

wysokości do 80% kosztów kwalifikowalnych. Po tych spotkaniach, żeśmy wrzucili na stronę 

informację o możliwości składania ankiet, deklaracji na poszczególne OZE i ogłosiliśmy nabór tych 

ankiet i deklaracji. W pierwotnej wersji zakładaliśmy miesiąc czasu, ale praktycznie tego naboru, 

żeśmy nie skończyli do chwili obecnej, na dzień dzisiejszy potencjalni zainteresowani mogą takie 

deklaracje, ankiety składać, z tym, że.. z taką informacją, że zostają wpisani na listę rezerwowych. 

Analizując szanse pozyskania dotacji dla tego projektu poprzez ocenę karty, która określa kryteria 

dofinansowania, stwierdziliśmy, że dobrze by było taki projekt realizować w partnerstwie i taką 

wolę wyraziły gminy Szczawin, Pacyna, Sanniki i gmina Gostynin, w związku z tym, by w ramach 

partnerstwa taki projekt realizować, warunkiem ubiegania się jest podpisanie takiej umowy 

partnerskiej, stąd został dzisiaj Państwu przedłożony projekt uchwały, który zezwoli na podpisanie 

takiej umowy przez Wójta, celem realizacji tego projektu. 

Komisja wspólna pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Uchwała nr 135/XXIV/2016 została przyjęta 13 głosami za i stanowi załącznik do protokołu.  

 

Do punktu 10-go. 

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Bronisław Lewandowski odczytał projekt uchwały 

zmieniającej uchwałę Budżetową Gminy Gostynin na 2016 rok. 

Komisja wspólna pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Radni do projektu uchwały uwag nie 

wnieśli. 

Uchwała nr 136/XXIV/2016 została przyjęta 11 głosami za i 2 wstrzymującymi się i stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 11-go. 

Informacja Przewodniczących komisji o realizacji wniosków komisji.  



 

Komisja Zdrowia Pomocy Społecznej Oświaty Kultury i Spraw Mieszkaniowych:  

wniosków nie wypracowała. 

 

Komisja Budżetu i Finansów: wniosków nie wypracowała. 

 

Komisja Porządku Publicznego, Spraw Obywatelskich i Ochrony Przeciwpożarowej:  

wniosków nie wypracowała. 

 

Komisja Rewizyjna: wniosków nie wypracowała. 

 

Komisja Rozwoju Gospodarczego Rolnictwa Leśnictwa i Ochrony Środowiska:  

wniosków nie wypracowała. 

 

Do punktu 12-go. 

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.  

(Radna Elżbieta Tyszkiewicz wróciła na salę posiedzenia). 

 

Wójt: sprawa dróg gminnych wykonanych w ramach funduszu sołeckiego i tego gruzu, który został 

rozmieszczony, oczywiście w miarę potrzeb będziemy to starali się zagęszczać jakimś materiałem. 

Tutaj też potrzebny jest deszcz, bo deszcz na pewno by spowodował zaklinowanie tych kamieni, to 

by się wsunęło, ale niestety teraz jest bardzo twardo, więc deszcz na pewno by poprawił znacząco te 

drogi. Ale oczywiście uzupełnimy materiałem drobniejszym, który to zagęści.  

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Bronisław Lewandowski: jeżeli mogę, to na bieżąco nasuwa 

się, że na przestrzeni, iluś tam lat, to może należałoby wypracować jakąś formę zamówienia tego 

tłucznia, czy różnego rodzaju tych materiałów, żeby tak jakoś było bardziej to dostępne. 

Wójt: przez szereg lat kombinowaliśmy różne sposoby, kruszywo betonowe, kruszywo mineralne, 

do betonowego zawsze były uwagi, że są tam druty, dlatego w tym roku jest to mineralne i też jest 

źle. W roku normalnym to by się zasklepiło, ale mamy suchy rok i on powoduje to co powoduje. 

Ale oczywiście będziemy reagować na te zgłoszone uwagi i będziemy starali się coś z tym zrobić. 

 

Odpowiedzi na interpelację Radnej Marioli Dan - Liberadzkiej udzielił Wójt Gminy Gostynin 

Edmund Zieliński: 

Zakupiono znak drogowy kierunkowy Marianów, zgodnie z wnioskiem Rady Sołeckiej Gorzewo-

Marianów. Znak w najbliższych dniach zostanie zamontowany.  

 

Odpowiedzi na interpelację Radnej Elżbiety Tyszkiewicz udzielił Wójt Gminy Gostynin Edmund 

Zieliński: 

Wycięte zostaną zakrzaczenia przy zakręcie w miejscowości Podgórze, tam częściowo właścicielem 

są Lasy Państwowe, częściowo osoby prywatne, więc musimy się po prostu do nich zwrócić o 

umożliwienie wycięcia. 

Radna Elżbieta Tyszkiewicz: tzn. Panie Wójcie, jeśli mogę, to wycięcie tych krzaków, czy gałęzi, to 

i tak nic nie pomoże. Tam chodzi o to, żeby ten zakręt w jakiś sposób zabezpieczyć, nie wiem, 

jakieś znaki, nie wiem, dlatego, że tam, mówię, w tamtym tygodniu doszłoby do czołowego 

zderzenia mieszkanki z autobusem, ona znalazła się w rowie. Ten rów jest bardzo głęboki. Myślę, 

że Pan Wójt wie o czym ja mówię. Tam nie ma barierek, tam jest naprawdę bardzo niebezpiecznie. 

Wójt: wiem, doskonale znam tą drogę. Ja nie dziwię się komuś, kto pierwszy raz tamtędy jechał i 

zdziwiony został takim zakrętem, jeżeli to była mieszkanka to ona tą drogę zna i wie, jaki tam jest 

zakręt. 

Radna Elżbieta Tyszkiewicz: podejrzewam że jechała szybko. Ale o mały włos i by doszło do 

tragedii. 

Wójt: po prostu też zwyczajna ostrożność kierowców, którzy tą drogą jeżdżą.  



Jeżeli chodzi o zasypywanie rowów w Bierzewicach, które wykonuje Mazowiecki Zarząd Dróg 

Wojewódzkich, to ja myślę, że.., bo ja tą drogą też bardzo często przejeżdżam i widzę co się dzieje, 

to nie to, że rowy są zasypywane, tylko po prostu są rowy kryte. Na odcinku, gdzie rowy są, 

kładzione są rury i to odwodnienie całej drogi będzie po prostu spływało krytymi rowami, czyli 

rurami. Ale oczywiście też szczegóły poznamy i dokładnie poinformujemy. 

 

Odpowiedzi na interpelację Radnego Piotra Piotrowskiego udzielił Wójt Gminy Gostynin Edmund 

Zieliński: 

Zakrzaczenia oczywiście wytniemy przy drogach gminnych, jeszcze na razie mamy pracowników 

robót publicznych. 

Znaki są zakupione, w najbliższych dniach też zostaną one zamontowane. 

 

Odpowiedzi na interpelację Radnego Mirosława Nowackiego udzielił Wójt Gminy Gostynin 

Edmund Zieliński: 

Ułożenie płytek chodnikowych na parkingu przy szkole, oczywiście tak jak mówię, mamy jeszcze 

na razie pracowników robót publicznych, postaramy się ich jeszcze wykorzystać, jeżeli nie 

zdążymy w całości, to resztę na pewno dokona ZK, tak, żeby w tym roku to zakończyć, żeby to na 

zimę nie zostały tam gdzieś te płytki na składowisku. 

 

Odpowiedzi na interpelację Radnego Marka Balcerzaka udzielił Wójt Gminy Gostynin Edmund 

Zieliński: 

Przy drodze w Zaborowie Starym, oczywiście wyprofilujemy pobocze, zagłębiony zostanie taki al’a 

rowek, po tej jednej lewej stronie. Ja też tak myślę, że taki rowek jest tam niezbędny, który by tą 

wodę nie wpuścił na pas drogowy, tylko odprowadziłby ją lewą stroną. 

 

Odpowiedzi na interpelację Radnego Jerzego Węglewskiego udzielił Wójt Gminy Gostynin 

Edmund Zieliński: 

Zakrzaczenia przy drodze powiatowej, oczywiście zgłosimy ten problem do Zarządu Dróg 

Powiatowych, mam nadzieję, że coś w tym zakresie wskóramy.  

Jeżeli chodzi o kruszenie kamieni, przedmiotem dzisiejszej sesji było przesunięcie środków na 

bieżące utrzymanie dróg gminnych m.in. z tego chcemy sfinansować to kruszenie. Już w tej chwili 

oferty na kruszenie mamy zebrane, praktycznie myślę, że w przyszłym tygodniu, jest to możliwe, że 

dokonamy tego kruszenia tego materiału, który został nam w drodze darowizny przekazany. 

Jeżeli chodzi o działkę pod boisko i plac zabaw w miejscowości Sokołów, decyzja o warunkach 

zabudowy dla takiego przedsięwzięcia, uprawomocni się dzisiaj. Dlaczego tak długo wszystko 

trwało, tam jest bardzo wielu właścicieli, wielu współwłaścicieli tej działki przylegającej do tej 

działki i uzgodnienia ze spadkobiercami, nieuporządkowanych wiele spraw, to spowodowało, że tak 

długo to jest. W dniu dzisiejszym ta decyzja się uprawomocni, praktycznie jutro tą decyzję 

wysyłamy do Agencji i czekamy na ich dalsze posunięcia. Ale w tej chwili oceniam już tak bardzo 

realistycznie, że raczej to w tym roku się nie uda. Ale dzisiaj uprawomocnia się decyzja o 

warunkach zabudowy. 

 

Odpowiedzi na interpelację Radnej Ewy Michalskiej udzielił Wójt Gminy Gostynin Edmund 

Zieliński: 

Jeżeli chodzi o zlewnie w Solcu, chcemy ją rozebrać tylko musi najpierw usunąć przyłącze 

energetyczne, jest to zgłoszone. W momencie, gdy przyłącze energetyczne zostanie odłączone, 

nastąpi skruszenie całego tego budynku zlewni i uporządkowanie całego placu. Będzie to, myślę, że 

do końca października, spokojnie to wykonamy. 

 

Odpowiedzi na interpelację Radnej Marzeny Staniszewskiej udzielił Wójt Gminy Gostynin Edmund 

Zieliński: 

Znaki zostaną zamontowane w przyszłym tygodniu. 



Jeśli chodzi o sprawę zjazdu z drogi powiatowej na gminną, zostanie to skierowane do Zarządu 

Dróg Powiatowych, jako zarządcy drogi wyższej kategorii odpowiedzialnego za zjazd. 

Potwierdzam, że ja też byłem tam na tej drodze, dosłownie ze dwa dni temu, wiem że jest tam taki 

bardzo wysoki próg. To zgłosimy i myślę, że ZDP ta sprawę uporządkuje. 

Droga gminna Antoninów, oczywiście uporządkujemy, jeżeli leżą śmieci. 

Wiele takich spraw proszę Państwa, już któryś raz podkreślam na sesji, to są sprawy, które w 

referatach merytorycznych zgłaszać. 

Radna Marzena Staniszewska: ale niestety sprawa znaków, to już trwa 3 miesiące. 

Wójt: trzeba zamówić, trzeba zrobić rozpoznanie cenowe. 

Radna Marzena Staniszewska: to chociaż je zdjąć, żeby nie odstraszały. 

Wójt: to nie, to, że jest sklep ze znakami, idziemy i od razu kupujemy. 

Radna Marzena Staniszewska: ja wszystko rozumie Panie Wójcie, ale to odstrasza. Ogólnie, nawet 

już kierujących, bo ja już nie mówię o całej miejscowości. To chociaż je zdjąć. 

Skarbnik Gminy Patrycja Rosa: ja tylko słowo chciałam dodać, bo zgodnie z naszymi ustaleniami w 

zakresie tego bieżącego utrzymania dróg, wczorajszymi ustaleniami, myślę że w ograniczonym 

zakresie te wszystkie, które tutaj zadania Pan Wójt wymienił będziemy realizować, ponieważ tam 

jest plan finansowy nie do wykorzystania, więc tak jak ustaliliśmy, bo dosyć dużo tutaj padło, jak 

gdyby tych zadań jeszcze do końca roku do wykonania. Ta pula środków jest nie do wykorzystania. 

 

Do punktu 13-go. 

Przyjęcie protokołu, z poprzedniej sesji.  

Protokół z obrad XXIII Sesji Rady Gminy został przyjęty 14 głosami za. 

 

Do punktu 14-go. 

Sprawy różne i wolne wnioski. 

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Bronisław Lewandowski: Szanowni Państwo, może ja 

rozpocznę, są dwa podania, które czekają na jakąś realizację lub odzew, które wpłynęły do Rady, 

wczoraj też były przedmiotem wspólnej komisji. 

Odczytał podanie Rady Sołeckiej i Sołtysa sołectwa Kozice – Polesie, którzy zwracają się do Rady 

Gminy Gostynin o modernizację drogi gminne w m. Polesie. Pismo stanowi załącznik do protokołu. 

Odczytał podanie mieszkańców wsi Leśniewice, którzy również proszą o modernizacje drogi 

wewnętrznej. Pismo stanowi załącznik do protokołu.  

To są takie dwa pisma, które pozostawiamy tutaj do rozpatrzenia przez Urząd, przez Panów Wójtów 

do realizacji. 

Radna Marzena Staniszewska: ja w interpelacjach do Pana Wójta nie zadałam pytania, bo chodzi o 

usunięcie tych poboczy, czyli tych zakrzaczeń. Tak, jak wcześniej mówiłam, jeszcze na komisji, nie 

wiem, był ktoś z ZK, dojechał do jakiegoś punków i dalej do końca nie zrealizował tego. Tak 

mieszkańcy mnie informowali. 

Prezes ZK Paweł Czarnecki: z czym? 

Radna Marzena Staniszewska: wycinanie poboczy. Ostatnio na sesji zgłaszałam. Był w jakimś 

punkcie, tak, to proszę to jeszcze… 

Prezes ZK Paweł Czarnecki: proszę dzwonić. 

Radna Marzena Staniszewska: ale dzwonić? Sołtys był w terenie, Sołtys mówi, że nikt nawet się nie 

zwrócił, żeby gdziekolwiek.., jeśli jest maszyna, no to niech ona nadaremno nie jeździ. I są nie 

wycięte do końca..  

Prezes ZK Paweł Czarnecki: być może, że się zepsuła maszyna. 

Radna Marzena Staniszewska: aha, no być może. 

 

Do punktu 15-go. 

Zakończenie obrad Sesji. Zakończono o godz. 9.40 

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Bronisław Lewandowski podziękował Radnym, Wójtowi 

Gminy, Z-cy Wójta, Sekretarzowi Gminy, Skarbnikowi Gminy, Prezesowi ZK, Kierownikom 



Urzędu Gminy, Sołtysom i wszystkim obecnym za uczestnictwo w obradach XXIV Sesji Rady 

Gminy i zamknął je. 

 

Protokółowała: 

A. Maślana 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy 

                Tomasz Bronisław Lewandowski 

 

 
 

 
 
 
 
 
 
 


